

RFSO 1000191795 - 1000191766

Question #3:

The RFP documents published on Buy and Sell are in a PDF format that does not allow us to copy and paste. Can you please provide either a MS Word versions of the two RFPs or PDF versions that allows us to copy and search the documents?

Answer #3:

If you required certain part of the RFSO in MS Word version, please send an email to the contracting authority: celine.viner@canada.ca

Question #4:

The closing date is Monday 6 November. Can you please extend to Tuesday 7 November so that we can ensure that our proposal is couriered to you before the closing? We are located outside of the National Capital Region and your assistance would be greatly appreciated.

Answer #4:

The closing date is extended until November 9, 2017.

Question #5:

With respect to page 14 of the RFP, two streams are identified. The second last paragraph states that "the Bidder MUST submit a SEPARATE CHAPTER" Are you stating that our proposal must include separate chapters where the information to be provided for Stream #1 will be different than that provided for Stream #2? Or, do want separate proposals if we are submitting for both streams?

Answer #5:

As outlined in section 4.1.1.7, a separate chapter must be included within one proposal if an application is submitted to both streams. Each work stream will be evaluated separately against the Mandatory Requirements and Point-rated Criteria for which the bidder has indicated it wishes to provide services.

Question #6:

We are hoping that M2 [a. At least one (1) project summary cited MUST demonstrate direct, applied experience with Climate Change Studies relating to First Nations communities) and/or b) At least one (1) project summary cited MUST demonstrate direct, applied experience working with First Nation communities in the South. This may include, but is not necessarily limited to, projects in which First Nations were directly consulted, projects completed for a First Nation, or projects that involved service delivery within a First Nation]; will be satisfied by a project where Inuit communities are consulted, as part of the project.

Answer #6:

As per defined in the Request for Standing Offer, South is defined as First Nation communities South of the 60th parallel; therefore, applied experience acquired working with Inuit communities will not be considered.

Question #7:

We would potentially be interested in submitting an offer for these services. However, in order to have the time to develop a quality offer that would meet your expectations, would it be possible to move the submission of offers to Monday, November 13, 2017?

Answer #7:

The closing date is extended until Thursday November 9, 2017

DOC 1000191795 - 1000191766**Question n° 3:**

Les documents d'offre à commandes publiés sur achats et ventes sont dans un format PDF qui ne nous permet pas de copier et coller. Pouvez-vous s'il vous plaît fournir soit une version MS Word des deux offres à commandes ou une version PDF qui nous permet de copier et de rechercher les documents?

Réponse n° 3:

Si vous avez besoin d'une partie spécifique de la DOC en version MS Word, veuillez envoyer un courriel à l'autorité contractant : celine.viner@canada.ca

Question no 4:

La date de clôture est le lundi 6 novembre. Pouvez-vous s'il vous plaît prolonger jusqu'au mardi le 7 novembre afin que nous puissions nous assurer que notre proposition vous soit envoyée par courrier avant la date de clôture? Nous sommes situés à l'extérieur de la région de la capitale nationale et votre aide serait grandement appréciée.

Réponse no 4:

La date de clôture est prolonger jusqu'au 9 novembre 2017.

Question no 5:

En ce qui concerne la page 16 de la DOC, deux volets sont identifiés. Le premier paragraphe indique que « le soumissionnaire doit fournir un CHAPITRE DISCTINCT ». Êtes-vous en train d'affirmer que notre proposition doit inclure des chapitres distincts où l'information à fournir pour le volet 1 sera différente de celle fournie pour le volet 2? Ou, voulez-vous des propositions distinctes si nous soumettons pour les deux volets?

Réponse no 5:

En vertu de la section 4.1.1.7, un chapitre distinct doit être inclus dans la même proposition si une demande est soumise pour les deux volets. Chaque volet de travail sera évalué séparément en fonction des exigences obligatoires et des critères cotés pour lesquels le soumissionnaire souhaite fournir des services.

Question n° 6:

Nous espérons que M2 [a. Au moins un (1) résumé de projet DOIT démontrer une expérience directe et appliquée avec les études sur les changements climatiques auprès des communautés des Premières Nations) et/ou b) Au moins un (1) projet doit démontrer une expérience directe et appliquée de travail auprès des communautés des Premières Nations dans le sud. Cela peut inclure, sans se limiter, à des projets pour lesquels les Premières Nations ont été directement consultées, des projets réalisés pour une Première Nation ou des projets qui impliquaient la prestation de services dans une Première Nation]; sera satisfaite par un projet où les communautés Inuits sont consultées dans le cadre du projet.

Réponse n° 6:

Tel que défini dans la demande d'offre à commandes, le sud est défini comme étant les communautés des Premières Nations situées au sud du 60^e parallèle; par conséquent, l'expérience acquise en travaillant avec les communautés Inuits ne sera pas prise en compte.

Question no 7:

Nous serions potentiellement intéressé de soumettre une offre pour ces services. Cependant, afin d'avoir le temps de développer une offre de qualité qui répondrait à vos attentes, serait-il possible de déplacer la remise des offre au lundi 13 novembre 2017 ?

Réponse n° 7:

La date de clôture est prolonger jusqu'au 9 novembre 2017.